
Referat fra elevrådsmøde d. 04. marts 2025 

Tilstede: Emil, Viggo, Noel, Niksa, Mercedes, Maggie, Camilla og Puk 

1. Computere/IPad, hvordan bruges de i klassen? 

De fleste klasser/grupper bruger computeren eller iPad når de skal lave skolearbejde, som fx ’den første 

læsning’, skoledu.dk eller hvis de skal undersøge noget. Andre bruger også deres devises til at se på 

ramasjang, YouTube, spille spil, høre musik. Nogle bruger dem også fælles oppe på tavlen. Der tales om at 

det kunne være fedt for nogle at få computeren med hjem, både så man kan lave opgaver, men også for at 

spille. Det kunne evt. være specielle aftaler, så ikke nødvendigvis noget alle ville. Mange efterspørger rigtig 

meget at vi kunne få Minecraft education igen, dette er et kæmpe ønske og har været det længe. 

 

2. Legepatrulje, hvilke lege skulle det være? 

Der er mange gode ideer, så som gemmeleg, dåseskjul, fangeleg, fodbold, vinkegemme, sjove lege, 

krokodillefange, stikbold, vandkamp, babu babu, hulebyggeri, rampelege, gyngelege. Alle synes det var en 

god ide, der blev snakket om mellemtrinet også kunne være legepatrulje. Nogle fik den ide at der kunne 

blive sat et flag eller lign. op ude i skolegården når der var legepatrulje lege. Det ville være en god ide med 

voksen struktur hen over.  

 

3. Venskabsklasser, hvordan kunne man gøre det? 

Alle synes det var en god ide, nogle havde den ide at det kunne være A1 med B1 osv. De snakkede om at 

man kunne gå ture sammen, have fællesspisning, en hel dag sammen, man kunne lege sammen udenfor, 

evt. lave noget fagligt sammen, sammen om at besøge gamle skoler eller børnehaver. Det kunne være fedt 

under emneugerne at man evt. var sammen med sin venskabsklasse.  

 

Tilbage til ledelsen. 

 Dette punkt er fordi børnene har så mange gode ideer og tanker som de har brug for at ledelsen ved. 

Der er fx ønske om en café hvor man kan købe mad, evt mad vi som skole selv laver.  

Mange ville ønske de havde madkundskab, så det ikke kun er dem i de store klasser. 

Rampen er ikke optimal, den er rådden og de synes den som skolen ved havet har er rigtig god. 

Der ønskes Klub til de store børn, fra 4 klasse og op. 

Til næste elevrådsmøde d. 20. maj kl. 13.00 er disse punkter på dagsorden. 

1. Ønsker til næste skoleår? Eks. Hvilke emneuger, fester osv. 

2. Evaluere påskeløb, hvad fungerede og hvad skal vi gøre bedre? 

3. Ideer til sidste skoledag. 

 

De bedste hilsner Elevrådet.  



 


